
28 maart: Al emene 
Ledenverga B ering 
Openingswoord van de voorzitter 

, In de Algemene Ledenvergaderingen 
van voorafgaande jaren is veel tijd 
besteed aan de problemen van de 
afdeling Handel. Het reeds lang 
gekoesterde doe1 van een efficitnte 
organisatie, een goed voorraadbeheer 
en een goede service aan de leden 
krijgt steeds meer gestalte. Waak- 
zaamheid in een markt die sterk 
afhankelijk is van exteme factoren 
blijft geboden. 
Nu dat de dagelijkse zorg voor handel 
wat is afgenomen, heeft het bestuur 
meer aandacht kunnen geven aan het 
functioneren van het secretariaat. Het 
bestuur is ervan overtuigd dat hierin 
geleidelijk ook verbetering kan wor- 
den aangebracht. Daarrnee in nauw 
verband staat het functioneren van het 
bestuur. Reden waarom nu voorstellen 
voorliggen om de bestuursstructuur te 
verbeteren. Hierover straks meer. 
Reden ook om de begroting onder de 
loep te nemen, leidend tot de onverm- 
ijdelijke conclusie om een verhoging 
van de contributie voor te stellen. Het 

- voorstel van quotumverhoging dient 
gekoppeld te zijn aan punt 13 van de 
agenda, de conceptbegroting 
1992/1993. Het is helaas niet zinvol 
om over de wijziging van de bestuurs- 
suuctuur, en de wijziging van het ver- 
enigingsjaar, te stemmen, daar we ons 

. niet aan de statuten hebben gehouden. -.  J 
" Daarin staat: 'Bovendien wodt een - I  I 

:T"71 
afscfuift (...) aan alle leden toegezon- 
den'. Dit slaat op de woordelijke weer- 

gave van de statutenwijziging. De 
secretarissen van de subverenigingen 
zijn hierover bij schrijven van 18 
maart jl. ingelicht. 
Er stonden ons nog we1 twee moge- 
lijkheden open om een en ander te 
comgeren. Ten eerste de Algemene 
Ledenvergadering ontheffing te vra- 
gen. Wij hebben dit voor een belang- 
rijk besluit als hier aan de orde is niet 
verantwoord geacht. Ten tweede als- 
nog de stukken aan elk lid doen toeko- 
men. Hiervoor was statutair nog tijd. 
Dit stuitte echter op financitle bezwa- 
ren, zo'n operatie zou f 10.000,-- aan 
druk- en portokosten kosten. 
Onze relatie met de andere imkersor- 
ganisaties is goed. Dit komt tot uiting 
in het eensgezind optrekken in de 
Bedrijfsraad en in het Landbouw- 
schap. De meest zorgelijke situatie 
waarmee wij worden geconfronteerd 
is de zogenaamde terugtrekkende 
overheid. De ene bezuiniging volgt op 
de andere, en privatisering is 'in'. Wij 
hebben de stellige indruk dat de bijen- 
houderij onevemedig zwaar door deze 
ingrepen wordt getroffen. Het ministe- 
rie heeft tot nu toe de bijenhouderij 
gesteund op het terrein van onderwijs, 
voorlichting en onderzoek, alsmede op 
het gebied van de gezondheidszorg 
van onze bijen. Nu dat meer dan voor- 
heen deze activiteiten tot de ver- 
antwoording van verschillende 
directies van het ministerie behoren 
leidt de versnippering tot onvoldoende 
aandacht en gebrekkige cobrdinatie. 
Door het betrekkelijk geringe belang 
dreigt de bijenhouderij als een 
'quantitk negligeable' te verworden. 
Het is nu vrijwel zeker dat de drie 
voorlichters van de DLV, Dienst 
Landbouwvoorlichting, afdeling 
Bestuiving en Bijenhouderij, zullen 
verdwijnen. Niet alleen omdat de 
imkers niet in staat zijn om hiervoor 
een geldelijke bijdrage te leveren, 
maar veel meer nog omdat de leiding 
van de DLV tot de slotsom is geko- 
men dat de effectiviteit van het werk 
zeer laag is bij relatief de hoogste kos- 
ten per voorlichter. Wij delen deze 

me 
uiterste verzet tegen de beleidsvoo 
mens. Er moet echter iets voor 
plaats komen, wax we zelf vol 
greep op hebben. Het is daarom onz 
bedoeling om het totale pakket van 
overheidsbemoeienis met de bijenh 
derij kritisch door te lichten en via h 
Dagelijks Bestuur van het Landbouw 
schap met de minister te bespreken. 
Het ziet er naar uit dat ingehaakt zal 
moeten worden op een netwerk van 
eigen mensen uit onze organisatie. H 
is daarom noodzakelijk dat de gewes- 
telijke groepshesturen overal g o d  
functioneren. Daarbij moeten vakbe- 
kwarne leden geregistreerd staan die 
aanspreekbaar en inzetbaar zijn, &n 
op elk terrein van onderwijs en voor 
lichting, van gezondheidszorg, dra 
planten, en dergelijke. De kracht v 
onze vereniging is gelegen in een 
goede organisatie, niet alleen landel 
maar evenzeer in de subvereniginge 
en de gewestelijke groepen. Aan de 
laatste zullen we om eerder genoem 
redenen in de komende maanden 
aandacht moeten besteden. 
Ook a1 kunnen we vandaag over en 
le belangrijke zaken geen definitiev 
besluiten nernen, toch blijft er vol- 
doende werk over om ons in het 
komende jaar voor in te zetten. Bij 
alles moet de levenskrachtigheid van 
de VBBN en het welzijn van haar 
leden voorop staan. Ik doe e n  
op een ieder om dit steeds voor 
te hebben. 
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ANN0 GEERT POMP 

op de leeftijd van 78 jaar, drager van 
de gouden verenigingsspeld. 
In onze herinnering zal hij voortleven 
als iemand die iedereen altijd met 
mad en daad terzijde stond en met een 
grote liefde voor de bijenteelt. 

Bestuur en leden 
subwreniging VBBN Veenendaal. 


